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Vragen van het lid Bashir (SP) aan de staatssecretaris van Infrastructuur en 
Milieu over het bericht dat de Inspectie Leefomgeving en Transport (ILT) niet 
over de veiligheid van de Fyra gaat (ingezonden 31 juli 2013). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht dat de certificering door de Inspectie 
Leefomgeving en Transport (ILT) van de Fyra V250 niet betekent dat deze 
trein veilig is?1 

Vraag 2
Klopt het dat de ILT treinen certificeert zonder hierbij naar de veiligheid te 
kijken? Zo ja, acht u deze manier van certificeren nog langer wenselijk? Zo 
nee, waarom geeft de ILT dan aan dat hun certificering niet betekent dat een 
trein veilig is? 

Vraag 3
Wat is uw mening over de uitspraak van de inspecteur-generaal van de ILT 
dat het nog te vroeg is om een conclusie te trekken dat de Fyra V250 niet 
veilig is? 

Vraag 4
Hoe is het mogelijk dat de ILT, die niet certificeert op veiligheid, wel zegt dat 
de conclusie om de Fyra V250 als onveilig te bestempelen voorbarig is? 

Vraag 5
Vindt u het wenselijk dat de ILT een certificaat afgeeft voor de Fyra V250 
zonder ter plekke onderzoek te doen? Kunt u uw antwoord toelichten?

1 Inspectie: «NS gaat over veiligheid Fyra, niet wij», Het Financieele Dagblad, 30 juli 2013

 
 
 
 
kv-tk-2013Z15516
’s-Gravenhage 2013 Tweede Kamer, vergaderjaar 2012–2013, Vragen


